
 
 

 

 

 

Referat från Styrelsemöte 2022-06-07 
 

• Planerar för container även vid årets höst-arbetsdag, regler för vad som får 

slängas ska tydligt framgå. 

• Flotten är på plats. Vid kommande arbetsdag utses arbetsgrupp för översyn 

inför nästa säsong. 

• Faktura för arrendeavgift har kommit från kommunen, inbetalningskort 

skickas ut till alla hoddägare. 

• Planerar för familjedag 13 augusti. 

• Hodda 54 har fått ny ägare. 

• Eon kommer att byta elmätaren. 

• Önskemål har inkommit om inköp av handdragen båtvagn. Beslutades att vi 

börjar med att se över om den vagn vi redan har kan fixas till. 

 

 

 

   


